

REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVERS - REMINGTON 700 RECEIVER LONG ACTION STANDARD RIGHT HAND

Build a Custom 700 Action on a Budget

For those who have a mind to build their own rifle from the ground up but are constrained by cash, the Gunwerks Remington 700 Long Action GRB Receivers are a great starting point, tailor-made to offer gun builders an accurate action from the start. Using the same specifications and materials as the company's budget precision-rifle offering, the Gunwerks Remington 700 Long Action GRB Receivers is milled from 416 stainless steel and incorporates the innovative Tri-Lock Recoil Lug, designed to ensure accuracy and consistency with each shot. Weight: 29.7 ounces Length: 8.95 inches Includes 20 MOA Weaver optics base The Gunwerks Remington 700 Long Action GRB Receivers include a one-piece bolt and handle and is fitted with a 1911-style extractor.



Attributes

- Name: REMINGTON 700 RECEIVER LONG ACTION STANDARD RIGHT HAND
- Manufacturer: GUNWERKS
- Product no.: 100026514
- Mfr. No.: AY-A1303
- Action Type: Standard Right Hand
- Cartridge: Multi
- Color: Stainless
- Make: Remington
- Model: 700
- Delivery weight: 1.021kg
- Shipping height: 64mm
- Shipping width: 140mm
- Shipping length: 356mm
- UPC: 842682107710

Item details

Made in USA

US export classification: 0A501.e

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [Deutsch: Sicherheitshinweise für den REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVER](#)
- [English: Safety Instruction Guide for REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVERS](#)

Sicherheitshinweise für den REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVER

Einführung

Herzlichen Glückwunsch zum Kauf des REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVERS von Gunwerks. Dieser Receiver ist für diejenigen gedacht, die ihre eigenen Gewehre von Grund auf bauen möchten. Um sicherzustellen, dass Sie Ihr Produkt sicher und effektiv nutzen, haben wir diese Sicherheitsanweisungen erstellt. Bitte lesen Sie diese sorgfältig durch.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Achten Sie darauf, dass alle Teile des Gewehrs ordnungsgemäß installiert und gewartet werden.
- Verwenden Sie das Produkt nur gemäß den Anweisungen des Herstellers.
- Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und unbefugten Personen.
- Überprüfen Sie regelmäßig auf Abnutzung oder Beschädigung des Receivers.
- Melden Sie unsichere Produkte oder Unfälle an die zuständigen Behörden.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Tragen Sie immer geeignete Schutzausrüstung, einschließlich Gehörschutz und Schutzbrille, während Sie mit dem Gewehr arbeiten oder es verwenden.
- Stellen Sie sicher, dass der Receiver vor der Montage auf den Lauf und die anderen Teile des Gewehrs überprüft wird.
- Verwenden Sie nur kompatible Teile, die für den REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVER vorgesehen sind.
- Achten Sie darauf, dass der TriLock Recoil Lug korrekt installiert ist, um die Genauigkeit und Konsistenz zu gewährleisten.
- Vermeiden Sie es, das Gewehr in feuchten oder korrosiven Umgebungen zu lagern.

Anweisungen für Installation und Verwendung

- **Installation des Receivers:**
 1. Überprüfen Sie alle Teile auf Beschädigungen oder Mängel.
 2. Montieren Sie den Receiver gemäß den Anweisungen des Herstellers.
 3. Stellen Sie sicher, dass alle Schrauben und Befestigungen fest angezogen sind.
 4. Installieren Sie den einteiligen Bolzen und Griff.
 5. Vergewissern Sie sich, dass der 1911Stil Extraktor korrekt funktioniert.
- **Verwendung des Receivers:**
 1. Führen Sie vor jedem Gebrauch eine gründliche Inspektion des Gewehrs durch.
 2. Laden Sie das Gewehr gemäß den Anweisungen des Herstellers.
 3. Stellen Sie sicher, dass sich keine Personen in der Schussbahn befinden.
 4. Schießen Sie nur auf genehmigten Schießständen oder sicheren Bereichen.
 5. Halten Sie das Gewehr immer in einem sicheren Zustand, wenn es nicht verwendet wird.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie alle Verpackungsmaterialien gemäß den örtlichen Vorschriften.
- Altteile oder beschädigte Teile des Receivers sollten in Übereinstimmung mit den örtlichen Gesetzen und Vorschriften entsorgt werden.
- Vermeiden Sie die Entsorgung in der Natur oder in öffentlichen Abfallbehältern.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Unterstützung und weitere Informationen zu Sicherheitsfragen oder Produkthanfragen wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder den Fachhändler, bei dem Sie das Produkt erworben haben.

Safety Instruction Guide for REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVERS

Introduction

Thank you for choosing the REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVERS. This guide provides essential safety instructions and guidelines for the proper use and handling of this product. It is important to read and understand this document to ensure safe operation and compliance with EU regulations.

General Safety Guidelines

- Ensure that you are familiar with the operation of firearms before using the REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVERS.
- Always follow the manufacturer's instructions and guidelines for safe handling and usage.
- Store the product in a secure location, out of reach of children and unauthorized users.
- Regularly inspect your receiver and associated equipment for wear and damage.
- Report any unsafe conditions or incidents to the appropriate authorities.

Specific Safety Precautions for Use

- Always treat every firearm as if it is loaded.
- Keep the muzzle pointed in a safe direction at all times.
- Ensure that the safety mechanism is engaged when not in use.
- Avoid using the receiver if you are under the influence of drugs or alcohol.
- Use appropriate eye and ear protection when operating firearms.
- Be aware of your surroundings and ensure that you have a clear line of sight and a safe backstop before firing.

Instructions for Installation and Usage

- **Installation Steps:**
 1. Ensure that the work area is clean and free from distractions.
 2. Gather all necessary tools and materials for installation.
 3. Carefully follow the specific instructions provided by the manufacturer for installation.
 4. Ensure that all screws and components are tightened to the manufacturer's specifications.
 5. Perform a final inspection of the receiver before use to ensure all parts are secure.
- **Usage Instructions:**
 1. Load ammunition according to the manufacturer's specifications for the REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVERS.
 2. Ensure the firearm is pointed in a safe direction before loading.
 3. Engage the safety mechanism until you are ready to fire.
 4. Fire only in controlled environments, such as designated shooting ranges.
 5. After use, unload the firearm and engage the safety mechanism.

Disposal Instructions

- Dispose of the REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVERS in accordance with local regulations.
- Do not dispose of any firearm components in regular household waste.
- Check with local authorities or waste management facilities for proper disposal methods.

Contact Information for Further Support

For safety inquiries or additional support regarding the REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVERS, please refer to the manufacturer's contact resources. Ensure that you have the product details on hand for assistance.

Conclusion

By following these safety guidelines and instructions, you can ensure a safe and enjoyable experience with your REMINGTON 700 LONG ACTION GRB RECEIVERS. Always prioritize safety and compliance with applicable regulations. Thank you for your attention to these important safety measures.